

# BEACONSFIELD

## AVIS PUBLIC

### DEMANDE DE CERTIFICAT D'AUTORISATION POUR LA DÉMOLITION D'UN BÂTIMENT

#### MODIFICATION DE L'HEURE DE LA RÉUNION ET ENDROIT

69, St-Andrew

## PUBLIC NOTICE

### APPLICATION FOR A CERTIFICATE OF AUTHORIZATION TO DEMOLISH A BUILDING

#### MODIFICATION OF THE MEETING TIME AND PLACE

69 St-Andrew

VEUILLEZ NOTER que l'heure et l'endroit de la réunion du comité de démolition pour le **69, St-Andrew** le **mardi 14 avril 2020** publié dans l'avis public du 1<sup>er</sup> avril 2020 sont modifiés comme suit :

- Le Comité doit rendre sa décision sur toute demande dans les trente (30) jours de la transmission et entend le faire lors d'une réunion téléphonique à huis clos, le mardi 14 avril 2020 à 11 h 45

PUBLIC NOTICE is given that the Demolition Committee meeting time and place for **69 St-Andrew** on **Tuesday, April 14, 2020**, published in the public notice dated April 1, 2020, are modified as follows:

- The Committee must render its decision within thirty (30) days of the reception of the application and intends to do so, during a closed-session conference call meeting on Tuesday, April 14, 2020, at 11:45 a.m.

Donné à Beaconsfield, le 3 avril 2020.

Given at Beaconsfield, on April 3, 2020.

M<sup>e</sup> Nathalie Libersan-Laniel  
Greffière et directrice du Greffe et des Affaires publiques  
City Clerk and Director of Registry and Public Affairs

